
東華三院馬振玉紀念中學 

行政通告 022/24-25 

2025年香港中學文憑試網上資訊講座 

敬啟者： 

 

香港考試評核局(簡稱：考評局)將於十月二十六日(星期六)舉辦香港中學文憑考試

（文憑試）網上資訊講座。是次講座旨在讓高中學生及其家長了解文憑試的最新資訊，

並為應試作好準備。詳情如下： 

日    期： 十月二十六日(星期六) 

時    間： 上午 10:30 - 下午 12:30 

內    容： ⚫ 評核機制：質素保證框架、製作試卷機制、閱卷與評級、文憑試的國際認可、

2025年起文憑試丙類其他語言科目的新考試安排 

⚫ 考務安排：考試時間表、試場分配及特別考試安排、特殊事故的處理方法、 

2025年文憑試的考試安排 

⚫ 答問環節 

講     者： 秘書長：魏向東教授     

公開考試總監：麥勁生教授 

評核發展主管：蔡筱坤女士  

學校考試及評核主管：朱舜隆先生 

活動語言： 廣東話 

報名方法： 登入以下網站報名 

https://www.hkeaa.edu.hk/tc/events/2025HKDSE_Online_Information_Seminar.html 

查訽電話： 3628 8806 (聯絡公共事務及傳訊組蒲小姐) 

 

是次網上講座屬自由參與性質，如有需要，請家長自行登入考評局網站報名參與。

請於十月四日(星期五)或之前簽妥電子通告回條，以示知悉。如就上述通告內容有任何

疑問，請致電 2443 9899 與李惠儀老師或馮嘉敏老師聯絡。 

 

    此致 

貴家長 

東華三院馬振玉紀念中學校長 

 

 

 

_______________________ 謹啟 

（陳妙霞）           

二零二四年九月二十七日 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

                     東華三院馬振玉紀念中學                班號：       

行政通告 022/24-25 

2025年香港中學文憑試網上資訊講座 

敬覆者： 

本人為         班學生                    之家長，已知悉上述通告之內容。 

 

此覆 

東華三院馬振玉紀念中學 

 

家長簽署：                     

家長姓名：                     

二零二四年       月       日 

https://www.hkeaa.edu.hk/tc/events/2025HKDSE_Online_Information_Seminar.html


TWGHs C.Y. Ma Memorial College 
Administration Circular 022/24-25 

Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination 2025 Online information seminar 
 

27th September 2024 
 

Dear Parents 
 

The Hong Kong Examinations and Assessment Authority (HKEAA) will hold an online information seminar 
on the Hong Kong Diploma of Secondary Education (HKDSE) on 26th October 2024 (Saturday). This 
seminar aims to provide high school students and their parents with the latest information about the 
HKDSE and to help them prepare for the examination. Details of the seminar are as follows: 
 

Dare : 26th October 2024 (Saturday) 

Time : 10:30 AM – 12:30 PM 

Programme : ⚫ Assessment Mechanism: Quality assurance framework, exam paper production 
mechanism, marking and grading, International recognition of the HKDSE, new exam 
arrangements for Category C (Other Language Subjects) from 2025 
⚫ Examination Arrangements: Exam timetable, allocation of exam venues and 
special exam arrangements, handling of special incidents, exam arrangements for the 
2025 HKDSE 
⚫ Q and A session  

Speakers : Secretary General: Professor Wei Xiangdong 
Director of Public Examinations: Professor Mak King Sang 
Head of Assessment Development: Ms. Choi Siu Kwan 
Head of School Examinations and Assessment: Mr. Chu Shun Lung 

Language  : Cantonese 

Registration  
method 

: Log in to register on the website: 
https://www.hkeaa.edu.hk/tc/events/2025HKDSE_Online_Information_Seminar.html 

Enquiry : 3628 8806  
(Contact Miss Pu from the Public Affairs and Communications Team) 

 

Participation in this event is on voluntary basis. Parents are welcome to log in to the HKEAA website to 
register for this online seminar. Please return the signed e-reply slip by 4th October 2024 (Friday) via 
eClass Parent App. Please feel free to contact Miss Li Wai Yee or Miss Fung Ka Man on 2443 9899 if you 
have any questions. 
 
Yours sincerely 
 
 
 
 
Chan Miu Ha 
Principal 
 

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail. 
 

 

https://www.hkeaa.edu.hk/tc/events/2025HKDSE_Online_Information_Seminar.html

